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INTERPELACJA

Szanowny Panie Starosto,

Nawi4zuj4c do petycji mieszkaric6w Ksi4znic z dni 9 maja br. w kt6rej mieszkaricy apeluj4 o

poprawg bezpieczefrstwa na drodze powiatowej 2018K i zwiqzanych ztq spraw4 wypowiedzi
Pana Starosty w Kronice Krakowskiej ( 18 maja br.) oraz w Dzienniku Polskim (zdn.2l maja
br.) maja pragng zapytac.

1. Czy do zapowiadanego przez Pana spotkania na terenie m. Ksiqznice doszlo i czy sq

podjgte jakieS ustalenia w tej sprawie.

Nie da sig ukry6, 2etemat poruszany przez mieszkaric6w jest walny, a argumenty przez

nich wskazane w petycji- bezdyskusyjne. Dlatego proszE o podjgcie szybkich dziaNah

zmierzajqcych do poprawy bezpieczefrstwa na tym odcinku drogi, chodby w formie
prog6w zwalniajqcych i lepszej informacji o ograniczeniu prgdkoSci, o kt6re apeluj4
mieszkaricy.
W wypowiedzi zar6wno dla Kroniki Krakowskiej jak i Dziennika Polskiego zapowiada
Pan dokonanie analizy przez Zarzqd Powiatu ,,Planu rozwoju sieci dr6g powiatowych
Powiatu Wielickieg o na lata 20 7 9 -2029" .

Pragng wiec zwr6cii uwagg, w Swietle moich wczeSniejszychzapytan,Ze na terenie Gminy
Gd6w realnie na dziet'r dzisiejszy nie rozpoczgla sig Zadna z zaplanowanych inwestycji, a

wedlug Planu w tym roku juZ powinna by(, zrealizowana ul. Stadnicka, inwestycja w
Szczytnikach, chodnik w Niegowici i wykonany projekt na chodnik w Zrgczycach).

Dlatego teZ wydaje sig byi zasadne dokonanie rzetelnej analizy w/w dokumentu. Bo na

przykladzie tylko gminy Gd6w wida6, 2e jego realizacja sprawia spore trudno6ci.

W zwi4zku z powyhszym proszg o informacje, jak bEdzie wyglqdala praca nad ,,anahzy"
Planu rozwoju dr6g i mam nadziejg, 2e bgdzie ona wstgpem do szerokiej dyskusji na ten

temat w gronie wszystkich Radnych.
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